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Protokół Nr II/XXXIX/06 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 28 kwietnia 2006 r. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  

na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 10:00. Następnie powitał pana Starostę, Zarząd 
Powiatu, radnych, pracowników i przybyłych gości (załącznik nr 2). 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem o uwagi  
do zaproponowanego porządku obrad. Pan Marek Panek - Etatowy Członek Zarządu 
zaproponował wprowadzenie w punkcie 7 uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego  
w sprawie zawarcia umowy z Samorządem Województwa Pomorskiego dotyczącej 
udzielenia pomocy finansowej - druk nr 432/06. Następnie pani Gabriela Lisius 
Wicestarosta Wejherowski poprosiła o wprowadzenie w punktach  
12 – 14 następujących uchwał: 
- Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały wyrażającej 

zgodę na zawarcie umowy o dofinansowanie Projektu „EURO-STYPENDIUM. 
Wsparcie studentów Powiatu Wejherowskiego w dostępie do wykształcenia 
wyższego w roku akademickim 2005/2006” oraz zabezpieczenia prawidłowego 
wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco i notarialnego 
oświadczenia - druk nr 429/0;.  

- Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały wyrażającej 
zgodę na zawarcie umowy o dofinansowanie Projektu „EURO-STYPENDIUM. 
Wsparcie młodzieży ponadgimnazjalnej Powiatu Wejherowskiego w dostępie do 
wykształcenia średniego w roku szkolnym 2005/2006” oraz zabezpieczenia 
prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco 
 i notarialnego oświadczenia - druk nr 430/06;  

- Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Uchwały określającej 
jednolite teksty regulaminów przyznawania „EURO-STYPENDIUM” - druk nr 
431/06. 

W związku z brakiem innych uwag posiedzenie kontynuowano zgodnie  
z następującym jednogłośnie przyjętym porządkiem obrad: 

 
 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 
- -otwarcie sesji, 
- -stwierdzenie prawomocności obrad, 
- -przedstawienie porządku obrad, 
- -przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Komisji ds. monitorowania Strategii Społeczno – Gospodarczej Powiatu 
Wejherowskiego za rok 2005 - druk nr 422/06.  

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia raportu  
z realizacji powiatowej strategii polityki społecznej za rok 2005 r.  
- druk nr 426/06. 
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6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia sprawozdania  
z wykonania budżetu powiatu za 2005r. i udzielenia absolutorium Zarządowi 
Powiatu Wejherowskiego – druk nr 428 /06 

a) przedstawienie przez Zarząd Powiatu 
- sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2005r.; 
- uchwały RIO w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2005r.; 
b) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną 
- sprawozdania z działalności komisji i realizacji rocznego planu kontroli  

w 2005r.; 
- opinii na temat wykonania budżetu za 2005 rok; 
- wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu; 
- uchwały RIO opiniującej wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2005r.;  
c) dyskusja; 
d) przyjęcie uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego.  
7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia umowy  

z Samorządem Województwa Pomorskiego dotyczącej udzielenia pomocy 
finansowej - druk nr 432/06. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zbycia nieruchomości - 
druk nr 423/06. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody  
na dokonanie darowizny nieruchomości - druk nr 424/06. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie oddania w użyczenie  
na rzecz Gminy Miasta Rumi nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Wejherowskiego - druk nr 427/06. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Regulaminu 
Przyznawania Stypendium Starosty Wejherowskiego - druk nr 421/06.  

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały 
wyrażającej zgodę na zawarcie umowy o dofinansowanie Projektu „EURO-
STYPENDIUM. Wsparcie studentów Powiatu Wejherowskiego w dostępie  
do wykształcenia wyższego w roku akademickim 2005/2006”  
oraz zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków w formie 
weksla in blanco i notarialnego oświadczenia - druk nr 429/06.  

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały 
wyrażającej zgodę na zawarcie umowy o dofinansowanie Projektu „EURO-
STYPENDIUM. Wsparcie młodzieży ponadgimnazjalnej Powiatu 
Wejherowskiego w dostępie do wykształcenia średniego w roku szkolnym 
2005/2006” oraz zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków w 
formie weksla in blanco i notarialnego oświadczenia - druk nr 430/06.  

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Uchwały 
określającej jednolite teksty regulaminów przyznawania „EURO-
STYPENDIUM” - druk nr 431/06. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody  
na zwiększenie udziału Powiatu Wejherowskiego w kapitale zakładowym 
Pomorskiego Funduszu Pożyczkowego Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością - druk nr 425/06. 

16. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
17. Interpelacje i zapytania radnych. 
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18. Wnioski i oświadczenia radnych.  
19. Zamknięcie sesji.  

 
 
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu  

Nr II/XXXVIII/06 z Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji  
z dnia 31 marca 2006 r. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu  
28 radnych głosowało za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Ad.2. 

Przewodniczący Rady przedstawił informacje z prac między sesjami  
(załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami przedstawił pan Józef 
Reszke Starosta Wejherowski (załącznik nr 4 do niniejszego protokołu).  
Ponadto poinformował, że: 
- na stanowisko zastępcy Komendanta Powiatowego Policji nadkom. Tomasz 

Ziemann powołał pana nadkom. Leszka Górskiego. Natomiast dotychczasowy 
zastępca komendanta pan Ryszard Żuralski objął stanowisko Komendanta 
Powiatowego Policji w Pucku. Ponadto Starosta poinformował, że pan Jarosław 
Soliński został Miejskim Komendantem Policji w Gdańsku. Panu Kazimierzowi 
Grubba dotychczasowemu Burmistrzowi Miasta Reda, a wcześniej zastępcy 
Komendanta PPSP w Wejherowie, powierzono stanowisko Komendanta Miejskiej 
PSP w Gdańsku;  

- odbyło się spotkanie z Wicemarszałkiem Mieczysławem Strukiem w sprawie 
rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 218 m. in. w okolicach Starostwa Powiatowego 
w Wejherowie. W związku z przeniesieniem Wydziału Komunikacji do budynku 
przy ul. 3 Maja 4, ruch samochodowy w tym miejscu znacznie się nasilił. Zaszła 
potrzeba wprowadzenia zmian komunikacyjnych. Ponadto Starosta dodał, że na 
dzisiejszej sesji będzie rozpatrywany projekt uchwały (dotyczący powyższego)  
w sprawie zawarcia umowy z Samorządem Województwa Pomorskiego dotyczącej 
udzielenia pomocy finansowej; 

- otrzymał nieoficjalną jeszcze informację, że odbyło się posiedzenie Komitetu 
Sterującego w sprawie oceny projektów tzw. mechanizmu finansowego 
norweskiego w priorytecie 5 „Promocja zdrowia, opieki i wychowania poprzez 
rozbudowę infrastruktury sportowo – rekreacyjnej szkół”. Nasz projekt uzyskał 
akceptację komitetu, po wypełnieniu wszelkich procedur zostanie on przesłany  
do Norwegii w celu weryfikacji. Ponadto Starosta dodał, że na 370 złożonych 
wniosków, projekt powiatu wejherowskiego w rankingu ustalonym przez 
ekspertów był na 22 miejscu. Starosta poinformował także, że nasz wniosek jako 
jedyny był złożony przez podmiot nie związany ze służbą zdrowia, a mimo  
to uzyskał akceptację.  

 
Ad. 4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Komisji ds. monitorowania Strategii Społeczno – Gospodarczej Powiatu 
Wejherowskiego za rok 2005 druk nr 422/06 przedstawił pan Marek Panek Etatowy 
Członek Zarządu. 
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Głos zabrał radny Grzegorz Gaszta, który wyraził uznanie dla zespołu  
za pracę włożoną w przygotowanie materiału. Stwierdził jednak, że co roku mówi,  
iż taka forma nie daje możliwości stwierdzenia, na jakim etapie jest realizacja naszej 
strategii rozwoju społeczno gospodarczego. Zdaniem radnego nadal brakuje 
odpowiednich narzędzi do oceny, czyli wskaźników. Przykładem prawidłowo 
sporządzonego sprawozdania jest np. sprawozdanie z realizacji strategii Województwa 
Pomorskiego, gdzie wskaźniki wyraźnie obrazują proces zmian. Taka prezentacja 
pozwoliłaby obiektywnie ocenić, w jakim stopniu w poprzednim roku zrealizowano 
założenia strategii.  

W odpowiedzi Pan Marek Panek - Etatowy Członek Zarządu stwierdził,  
że w tym roku próbowano takie wskaźniki przedstawić, i tak np. m. in. przedstawiono 
ile osób skorzystało z pomocy dla bezrobotnych w stosunku do ogółu bezrobotnych 
(podobnie przy innych zadaniach). Zdaniem pana Marka Panka na tej podstawie 
można wypracować sobie własna ocenę i uznał, że przyjęty przez zespół sposób 
prezentacji danych w sprawozdaniu jest czytelny.  

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym 
uchwała została podjęta następującym stosunkiem głosów: 27 osób za,  
2 wstrzymały się od głosu.  
 
Ad. 6.  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2005 r. i udzielenia absolutorium 
Zarządowi Powiatu Wejherowskiego – druk nr 428 /06. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2005 r. (załącznik nr 5) 
przedstawił Starosta Wejherowski pan Józef Reszke.  

Następnie Skarbnik Powiatu pani Janina Szalska przedstawiła uchwałę Składu 
Orzekającego RIO w Gdańsku Nr 163/IV/2006 z dnia 18.04.2006 r. w sprawie opinii  
o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2005 r. (załącznikiem nr 6). 
 W dalszej kolejności Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Wacław 
Seweryn przedstawił zgromadzonym: 
- sprawozdanie z działalności komisji i realizacji rocznego planu kontroli  

w 2005 r. (załącznik nr 7), 
- uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 4.04.2006 r.  

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu 
wykonania budżetu za 2005 rok (załącznik nr 8), 

- uchwałę Składu Orzekającego RIO w Gdańsku Nr 144/IV/2006 z dnia 10.04.2006 r. 
opiniującą wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi 
Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2005 r. (załącznik nr 9). 

Przewodniczący Rady Powiatu pan Kazimierz Bistroń poinformował obecnych, 
że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię wszystkich komisji i otworzył dyskusję 
na temat sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2005 r.  

W dyskusji jako pierwszy głos zabrał radny Seweryn Czoska. Zapytał, czy na 
stronie 7 poz. 756 (wyszczególnienie dochodów) jest błąd. Radny stwierdził, że nie ma 
„osób prawnych nie posiadających osobowości prawnej”. Pani Janina Szalska 
Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że powinno być „dochody od osób prawnych  
i fizycznych oraz innych nie posiadających osobowości prawnej”. 

Następnie głos zabrał radny Grzegorz Gaszta w imieniu Klubu radnych Prawo  
i Sprawiedliwość, który stwierdził, że już ostatni raz w tej kadencji ocenia się 
wykonanie budżetu. Uznał, że należy zastanowić się, co Rada Powiatu przedstawi 
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mieszkańcom/wyborcom jako zrealizowane zadania w ciągu 4 lat. Stwierdził,  
że należy „odrzucić cyferki, tabelki” i zapytać się: co zrealizowano, czego nieudało się 
zrobić, a czego można było jeszcze dokonać. Zauważył, że mieszkańcy powiatu będą 
oceniać dokonania, nie na podstawie podanych liczb, ale na podstawie widocznych 
efektów.  
Radny Grzegorz Gaszta nie zgodził się z wypowiedzią Starosty na uroczystości 
wmurowania kamienia węgielnego pod budowę hali sportowej przy ZSP nr 2  
w Wejherowie, że „samorządy są odważne, ale ograniczane finansami”. Zdaniem 
Klubu radnych PiS działania Zarządu Powiatu II kadencji nie były odważne,  
a ograniczone. W związku z tym, Klub PiS negatywnie ocenia styl sprawowania 
władzy przez Zarząd Powiatu II kadencji Rady Powiatu. Zdaniem radnych Klubu,  
ta kadencja przejawiała się nepotyzmem i kumoterstwem. Zarówno ubiegły rok jak  
i całą kadencję Klub ocenił jako „kadencję niewykorzystanych możliwości”.  
W związku z tym radny Grzegorz Gaszta oznajmił, że Klub radnych PiS będzie 
głosował przeciw przyjęciu sprawozdania z wykonania budżetu za 2005 r. i udzieleniu 
absolutorium Zarządowi.  

Radny Janusz Molak przypomniał, że uchwała budżetowa na 2005 rok została 
podjęta przy stu procentowym poparciu radnych. Ponadto stwierdził, że tak 
doskonałego budżetu w II kadencji Rady Powiatu jeszcze nie było. Poprawiła się 
sytuacja wszystkich placówek oświatowych prowadzonych przez powiat. Radny 
stwierdził, że taką opinię podzielają również dyrektorzy szkół. Radny Janusz Molak 
wyraził uznanie dla tak skutecznego zarządzania ze strony Zarządu Powiatu. 

Radny Wiesław Szczygieł oznajmił, że Klub Samorządność jest jednogłośnie  
za udzieleniem absolutorium Zarządowi Powiatu. Zauważył, że głównym problemem 
w powiecie jest stan dróg. Jednak na ich remonty zostały przekazane środki, które 
sprawiedliwie podzielono. Ponadto stwierdził, że hipokryzją jest wypowiedź radnego 
Grzegorza Gaszty, w której z jednej strony zarzuca brak wskaźników w sprawozdaniu 
z realizacji strategii powiatowej, a z drugiej strony twierdzi, że jest zbyt wiele liczb w 
sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu i na tej podstawie źle ocenia sposób 
przedstawienia tego sprawozdania. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów radna Ewa Daleka 
stwierdziła, iż Komisji Budżetu i Finansów na bieżąco analizowała zmiany budżetu  
i uchwały okołobudżetowe, które były opiniowane pozytywnie. W tej chwili Komisja 
pozytywnie ocenia sprawozdanie Zarządu z wykonania budżetu za 2005 r. i jest  
za udzieleniem absolutorium Zarządowi Powiatu. 

Radny Seweryn Czoska powiedział, że mimo, iż Klub SLD jest klubem 
opozycyjnym, to pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu powiatu za 2005 r. i jest  
za udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu. Stwierdził, że popierał budżet 
uchwalany na 2005 rok i teraz popiera jego wykonanie. Radny uznał, że budżet roku 
2005 został wykonany w 100 %. Stwierdził, że nic więcej ponad to, co zostało 
zrealizowane przez Zarząd Powiatu nie można było zrobić i dodał, że SLD też by 
więcej nie mogło zrealizować. Następnie radny Seweryn Czoska podziękował 
wszystkim, którzy przyczynili się do realizacji budżetu’2005, także pracownikom 
Starostwa i osobom, które współpracowały przy pozyskiwaniu środków. 
W dalszej kolejności radny Seweryn Czoska stwierdził, że uroczystości powiatowe  
są za bardzo celebrowane (m. in. uroczystość otwarcia hali sportowej w Redzie). 
Uznał, że Polska w wielu sferach potrzebuje poprawy, więc nie jest to jeszcze czas by 
tak hucznie świętować.  
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 W imieniu Klubu LPR wystąpił radny Marek Klas, który stwierdził,  
że w ubiegłym roku poczyniono znaczne inwestycje, pozyskano wiele środków  
z zewnątrz. Uznał, że bardzo dobrze rozwijała się współpraca z innymi samorządami 
w zakresie realizowania wspólnych inwestycji dla dobra mieszkańców  
(m. in. z powiatem Kartuskim i Lęborskim). Reasumując radny stwierdził, że LPR nie 
jest koalicjantem, ale popiera działania, decyzje Zarządu Powiatu i oświadczył,  
że radni Klubu będą głosowali za przedłożonym projektem uchwały. 
 Na zakończenie dyskusji głos zabrał pan Józef Reszke Starosta Wejherowski. 
Stwierdził, że na koniec II kadencji Rady Powiatu można zrobić zestawienie, 
porównanie efektów działań tej i poprzedniej kadencji. Zauważył, że już dziś widać, 
że w upływającej kadencji wybudowano 3 sale dla szkół, a w ubiegłej jedną, ale jej nie 
zapłacono (w tej kadencji spłacano jeszcze kredyt zaciągnięty na budowę hali  
w Rumi); w ubiegłej kadencji nie udało się zrobić harmonogramu remontów  
i modernizacji dróg, a w tej kadencji taki harmonogram jest już dalece zrealizowany – 
rozwija się też współpraca z gminami w zakresie współfinansowania remontów  
na drogach. Starosta przyznał, że były różne trudności, ale na bieżąco starano się 
rozwiązywać problemy.  
Ponadto zaznaczył, że pracownicy Starostwa są przygotowani merytorycznie  
np. osoba zajmująca się pozyskiwaniem środków europejskich pracuje bardzo dobrze  
i widać efekty jej pracy, dlatego Starosta nie zgodził się ze stwierdzeniem,  
że w Starostwie jest nepotyzm i kumoterstwo. 
Ponadto zgodził się ze zdaniem radnego Seweryna Czoski, że jest za dużo celebry  
na wielu uroczystościach.  
Następnie Starosta podziękował wszystkim sprzymierzeńcom Powiatu 
Wejherowskiego za dobrą współpracę. 

Na tym dyskusję zakończono. 
W wyniku głosowania niniejszą uchwałę podjęto następującym stosunkiem 

głosów: 26 radnych głosowało za, 3 osoby były przeciw.  
 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę. 

 
Po przerwie kontynuowano obrady. 

 
Ad. 7.  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w  sprawie zawarcia umowy  
z Samorządem Województwa Pomorskiego dotyczącej udzielenia pomocy finansowej 
druk nr 432/06 przedstawił pan Marek Panek Etatowy Członek Zarządu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię Komisji Budżetu i Finansów i Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 8. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zbycia 

nieruchomości druk nr 423/06 przedstawił pan Marek Panek Etatowy Członek 
Zarządu. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię Komisji Budżetu i Finansów i Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 9. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na dokonanie darowizny nieruchomości druk nr 424/06 przedstawił pan Marek Panek 
Etatowy Członek Zarządu. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów i Komisji Gospodarki, Rolnictwa  
i Ochrony Środowiska. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.10. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie oddania  

w użyczenie na rzecz Gminy Miasta Rumi nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Wejherowskiego druk nr 427/06 przedstawił pan Marek Panek Etatowy 
Członek Zarządu. 

Radny Witold Reclaf zapytał, dlaczego proponuje się przekazanie gruntu pod 
parking w formie użyczenia a nie darowizny. 

Pan Tadeusz Wiśniewski Wiceburmistrz Miasta Rumi powiedział,  
że propozycja użyczenia jest wynikiem osiągniętego konsensusu. Burmistrz Miasta 
Rumi kierowała różne wnioski do powiatu w sprawie przejęcia tej działki pod parking 
m. in. dot. zamiany gruntów. W wyniku prowadzonych rozmów ustalono jednak,  
że najlepszym rozwiązaniem będzie użyczenie.  

Następnie pan Marek Panek Etatowy Członek Zarządu dodatkowo wyjaśnił,  
że działka ta znajduje się w bezpośrednim sąsiedztwie przychodni zdrowia przy  
ul. Derdowskiego. W przychodni działa wspólnota mieszkaniowa składająca się  
z kilku udziałowców. Rozważając sprzedaż, należałoby tę działkę sprzedać 
wspólnocie a nie jednemu z jej podmiotów. Wobec tego uznano, że na dzień dzisiejszy 
użyczenie będzie najlepszą formą przekazania tej działki miastu Rumia. Tytuł 
użyczenia upoważnia gminę do urządzenia na tej działce parkingu.  

Radny Witold Reclaf podziękował za wyjaśnienie, gdyż uznał, że z rozmowy  
z panem Markiem Pankiem na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów wynikało,  
że nie było dyskusji między miastem Rumia a powiatem nt. formy przekazania tego 
gruntu.  

Na to pan Marek Panek - Etatowy Członek Zarządu odpowiedział,  
że na posiedzeniu tej Komisji wspominał, iż były inne wnioski władz miasta  
(np. zamiana gruntów), ale mówił też, że nie uczestniczył w dyskusjach na ten temat. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię Komisji Budżetu i Finansów i Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.11. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Przyznawania Stypendium Starosty Wejherowskiego druk nr 421/06 
przedstawiła pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski. Pani Wicestarosta 
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przedstawiła autopoprawkę w § 1 ust. 1 regulaminu, w związku z którą niniejszy punkt 
otrzymał brzmienie: „Stypendium przyznaje się uczniom realizującym obowiązek 
nauki w szkołach ponadgimnazjalnych i placówkach oświatowo-wychowawczych  
na terenie Powiatu Wejherowskiego oraz uczniom szkół ponadgimnazjalnych  
i studentom będącym mieszkańcami Powiatu Wejherowskiego.” 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Edukacji i Komisji Organizacyjno – Prawnej. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie wraz z autopoprawką.  
 
Ad.12. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały 
wyrażającej zgodę na zawarcie umowy o dofinansowanie Projektu „EURO-
STYPENDIUM. Wsparcie studentów Powiatu Wejherowskiego w dostępie  
do wykształcenia wyższego w roku akademickim 2005/2006” oraz zabezpieczenia 
prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco i notarialnego 
oświadczenia druk nr 429/06 przedstawiła pani Gabriela Lisius Wicestarosta 
Wejherowski. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię Komisji Edukacji, Komisji Organizacyjno – Prawnej oraz Komisji Budżetu  
i Finansów. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.13. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały 
wyrażającej zgodę na zawarcie umowy o dofinansowanie Projektu „EURO-
STYPENDIUM. Wsparcie młodzieży ponadgimnazjalnej Powiatu Wejherowskiego  
w dostępie do wykształcenia średniego w roku szkolnym 2005/2006” oraz 
zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco 
i notarialnego oświadczenia druk nr 430/06 przedstawiła pani Gabriela Lisius 
Wicestarosta Wejherowski.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię Komisji Edukacji, Komisji Organizacyjno – Prawnej oraz Komisji Budżetu  
i Finansów. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.14. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany Uchwały 

określającej jednolite teksty regulaminów przyznawania „EURO-STYPENDIUM” 
druk nr 431/06 przedstawiła pani Gabriela Lisius Wicestarosta Wejherowski. 

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Edukacji i Komisji Organizacyjno – Prawnej. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.15. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody 
na zwiększenie udziału Powiatu Wejherowskiego w kapitale zakładowym 
Pomorskiego Funduszu Pożyczkowego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
druk nr 425/06 przedstawił pan Marek Panek Etatowy Członek Zarządu. 
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Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
Ad.16. 

Uwag do przedstawionego w punkcie 3 porządku obrad sprawozdania Zarządu 
Powiatu z prac między sesjami nie było. 
 
Ad.17. 

Nie złożono żadnych interpelacji i zapytań. 
 

Ad.18. 
Radny Grzegorz Gaszta, w imieniu Klubu PiS złożył oświadczenie dotyczące 

wypowiedzi pana Józefa Reszke Starosty na sesji Rady Powiatu, która odbyła się  
w dniu 31 marca br., w którym klub uznał, że „(…)wypowiadanie takich opinii jest 
szerzeniem nienawiści, brakiem tolerancji dla pluralizmu politycznego oraz łamaniem 
podstawowych zasad obowiązujących w życiu publicznym” (oświadczenie stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
Ponadto dodał, że o tej przykrej sprawie został powiadomiony Wojewoda Pomorski  
i Zarząd Wojewódzki PiS. 

Starosta stwierdził, iż ma nadzieję, że przekazano wszystkie słowa, które padły 
na poprzedniej sesji, nie tylko z jego ust, ale również te wypowiedziane przez radnych 
Klubu PiS.  

Radny Seweryn Czoska zapytał o które słowa z poprzedniej sesji chodzi. Na to 
radny Janusz Zabłocki wyjaśnił, że można odsłuchać nagranie z sesji z dnia 
31.03.2006 r.  

Radny Grzegorz Gaszta dodał, że zgodnie ze statutem miał prawo złożyć 
oświadczenie.  

Radny Marek Klas, w związku z wcześniejszą interpelacją w sprawie 
funkcjonowania poradni specjalistycznych przy szpitalu w Wejherowie, 
poinformował, że została otwarta poradnia urazowo – ortopedyczna oraz że zamierza 
się w najbliższym czasie uruchomić kolejne poradnie.  

Na zakończenie Starosta poinformował, iż w przerwie obrad sesji wpłynął faks 
z Departamentu Organizacji Ochrony Zdrowia Ministerstwa Zdrowia informujący,  
że nasz wniosek: „Promocja zdrowia, opieki i wychowania poprzez rozbudowę 
infrastruktury sportowo – rekreacyjnej szkół”, zgodnie z decyzją Zespołu Komitetu 
Sterującego został rekomendowany Krajowemu Punktowi Kontaktowemu. Starosta 
dodał, że również wniosek szpitala w Lęborku uzyskał akceptację Komitetu 
Sterującego. 

 
Ad.19. 

Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia obrad XXXIX Sesji Zwyczajnej. 
 
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XXXVIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XXXVIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Informacje Przewodniczącego Rady z prac miedzy sesjami. 
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4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2005 rok.  
6. Uchwała Składu Orzekającego RIO w Gdańsku z dnia 18 04.2006 r. w sprawie opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2005 r. 
7. Sprawozdanie z działalności komisji i realizacji rocznego planu kontroli  

w 2005 r. 
8. Uchwała Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 4.04.2006 r.  

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania 
budżetu za 2005 rok. 

9. Uchwała Składu Orzekającego RIO w Gdańsku Nr 144/IV/2006 z dnia 10.04.2006 r.  
w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wejherowskiego. 

10. Oświadczenie Klubu radnych PiS.  
 
 
 
 
 

Posiedzeniu przewodniczył: 
 
 

Kazimierz Bistroń 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: Hanna Bulman 
 
 


